
 

 
 
Title: 🔥✨AIESEC in CUHK is Recruiting Members! Sign Up for our Recruitment 
Talk to know more🙌🏻🔥! 
 
想同志同道合嘅人交流？ 抑或想擁有個又有挑戰性又充實嘅U-life？ 想嘅話，中大 AIESEC 歡迎你

啊！ 喺呢度，你會獲得好多實用嘅技能，仲可以拓展環球視野添！  
 
AIESEC 係咩嚟？ 
AIESEC 係全球最⼤、由⻘年營運嘅領袖組織。我哋透過組織海外exchange，促進跨文化理解。我哋

亦為青年提供唔同活動、實踐機會，令佢哋了解⾃我， 感染⾝邊嘅⼈，成為⼀個更好嘅領袖。 

 
點解要加入 AIESEC？ 
鼓勵自主學習 
喺中大 AIESEC 你擁有最大嘅自由度嘗試唔同崗位，喺同儕嘅陪伴同埋引導下嘗試、學習、成長。 
裝備自己 
你可以獲得實踐技能，例如活動籌劃 (event management)、人員管理 (people management)、市場

營銷 (marketing) ；仲有 career-related 嘅經驗，例如 customer servicing 同埋參加公司會

議。 
探索自我 
通過與同儕同埋領袖嘅互動，你會深入了解個人嘅目標同價值觀，從而更好地建構自己。 
 
想知道更多？ 參加我哋嘅招募大會啦！ 
喺下面報名參加招募大會，了解更多關於 AIESECers 嘅經歷、我哋嘅部門同埋會員申請程序啦： 
 
日期、時間、形式： 

● 2022 年 9 月 8, 13, 14 日 (6:30 - 8:30pm)  ──  實體形式，地點: Innoport 
● 2022 年 9 月 9, 12 日 (6:30 - 8:30pm)  ──  網上舉行 



 
 
報名 link：https://mchongkong.typeform.com/2223Recruitment  
 
期待見到你啊！ 
 
Please Scroll Down for English Version 
 
ENGLISH VERSION 
Do you want to connect with like-minded peers? Or do you want to have a challenging yet fruitful U-
life? If yes, AIESEC in CUHK welcomes you to be a part of us! We provide you with numerous 
opportunities to gain practical skills and global exposure. 
 
What is AIESEC? 
AIESEC is the world’s largest global youth-run organization. We are passionate about leadership 
development to create an impact on society. Through organizing overseas exchanges, we strive to 
promote cross-cultural understanding in youth.  
 
Why should you join AIESEC? 
Supportive environment 
AIESEC in CUHK offers you various opportunities to try out different roles in events so you have the 
ultimate freedom to try, learn, and grow. 
To better equip yourself for the future 
You can gain practical skills such as event management, marketing, and people management. You can 
also gain career-related experience like customer servicing and attending company meetings. 
Discover yourself and gain self-clarity 
Through interactions with peers and team leaders, you will understand your personal goals and values, 
so as to better develop yourselves. 
 
Want to know more? Join our Recruitment Talk! 
Learn more about AIESECers’ journey, our different departments, and membership application 
procedures by signing up for the Recruitment Talk below: 
 
Time, Date, & Format: 

● !"#$%"#$&#'()*(+,(-"#./..#012%/#3#!2%/)+4##55##6789:;<=#0>(?@(2#A??B)B-*4 

● C"#$.#'()*(+,(-"#./..#012%/#3#!2%/)+4##55##>:-*@<= 

 
Registration link: https://mchongkong.typeform.com/2223Recruitment  
 
 
We look forward to seeing you very soon! 



 
 
Best Regards, 
AIESEC in CUHK 


